
Fra: Mathias Thomsen [mailto:matth@hotmail.dk] 
> Sendt: 29. december 2010 20:22
> Til: Folketingets Oplysning
> Emne: Uddannelseskort.
> 
> 
> Hejsa jer i Folketinget. 
> Jeg har et spørgsmål, og vidste ikke hvem man lige skulle skrive til. :)
> 
> Hvorfor er det, I har valgt at sætte uddannelses-kortene sådan op? Altså bus- og togkort. 
> Indtil nu har vi alle givet 975 kroner pr. kvartal, men det sætter i så op, til lige omkring de 1700 kroner pr. 
kvartal. 
> Hvad med de unge, som ikke har andre muligheder for at komme i skole uden at bruge offentlige 
transportmidler, eller hvis man bor ude på landet. For nogle er Su'en ikke engang nok til at dække 
udgifterne til bus- eller togkort. 
> Det rammer mange at det blir sat sådan op, og det kunne tænkes at mange valgte at droppe deres 
uddannelse, hvis man ikke engang har råd til transporten. 
> 
> 
> Håber denne mail vil blive sendt videre til dem som denne vedrører. ;) 
> Mange hilsner. 
> Mathias Thomsen. :) 
> 
> 
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